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Radny Rady Miejskiej
w Słupsku

Pan
          Robert Biedroń

Prezydent Miasta Słupska

Szanowny Panie Prezydencie na prośbę mieszkańca w związku z zapowiedziami w
sprawie ewentualnego przyjęcia uchodźców i informacją o planowanych lekcjach w słupskich
szkołach i placówkach oświatowych proszę o szczegółową informację jak zamierza Pan to
zrealizować?

Czy  nasze  szkoły  są  przygotowane  do  przeprowadzenia  takich  lekcji  (  w  ramach
jakiego przedmiotu )? Jaki jest przewidywany koszt tych spotkań, czy będzie się to odbywało
za zgodą rodziców oraz jakie są kryteria doboru uchodźców, którzy pojawią się w szkołach.
Czy słupski ratusz przewiduje zabezpieczenie tych zajęć od strony językowej?
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